
  Jegyzőkönyv 
 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének, és Kisasszond Község 

Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. február 9. napján 1400 órakor a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő nyilvános, együttes képviselő-

testületi üléséről. 

 

Jelen vannak: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

Karsai József     polgármester 

Pintér Gergő    alpolgármester  

Erdős Sándor János  képviselő 

Horváth Ferencné  képviselő 

Dr. Lőrincz Viktória  képviselő 

Rózsa János    képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Horváth-Vizvári Szilvia  pénzügyi ügyintéző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

 

Bejelentéssel távol maradt: 

Kujbus András György képviselő 

  

Kisasszond Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

Somogyi Tibor    polgármester 

Szabóné Horváth Virág Ilona alpolgármester  

Fliszár Zoltán Péter  képviselő 

Héjjas Zoltánné   képviselő 

 

Bejelentéssel távol maradt: 

Terbe Ferencné  képviselő  

 

További meghívottak:  

Sörös Gabriella  SZASZK Intézményvezető 

 

A megjelent képviselő-testületek az együttes ülés vezetésével Karsai Józsefet Kadarkút Város 

Önkormányzata polgármesterét bízzák meg. 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 5 fővel jelen van a Képviselő-testület 

határozatképes. Elmondta, hogy Erdős Sándor János képviselő a későbbiek folyamán 

csatlakozik az üléshez. Kujbus András György képviselő jelezte, hogy munkahelyi 

elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen. 
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Kisasszond Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 tagjából 4 fő megjelent, a 

Képviselő-testület határozatképes. Elmondta, hogy Terbe Ferencné képviselő jelezte, hogy 

nem tud részt venni az ülésen. 

 

Karsai József polgármester megállapítja, hogy a Képviselő-testületek együttes ülése 

határozatképes, azt megnyitja. 

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testületek a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalják. 

Elmondta, hogy örül annak, hogy a közös hivatal költségvetésének tárgyalásán a két testület 

együtt van jelen. Bemutatta a polgármester Urat és a képviselő-testület tagjait. 

 

 

Napirend: 

 

1. Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetés 

tervezetének tárgyalása 

 Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

2. Egyebek

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének   

18/2023.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

Kisasszond Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kisasszond Község Önkormányzata Képviselő-

testületének 10/2023.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kisasszond Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetés tervezetének tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Előterjesztés írásban kiadva. 

 

Köszöntöm az együttes képviselő-testületi ülésen megjelenteket. A Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetésének tárgyalásához elkészült az előterjesztés, 

amely számszakilag tartalmazza a bevételeket és a kiadásokat. Én az előterjesztést nem 

kívánom kiegészíteni, kérdésekre szívesen válaszolok. 



3 

 

Elmondta, hogy Elnök Úr még nem érkezett meg, de a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 

ülésén, elfogadásra javasolta a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

költségvetés tervezetét. 

 

A polgármester elmondta, hogy a költségvetés a működéshez szükséges tételeket tartalmazza, 

a béreket, a közüzemi költségeket. Elmondta, hogy régi szívfájdalma az, hogy a 

köztisztviselői illetményalap 15 éve változatlan. A köztisztviselői illetményalap által 

meghatározott bérek nem versenyképesek a köztisztviselői szférában. Ahhoz, hogy a jó 

szakembereket meg lehessen tartani, személyi bérezés került megállapításra a hivatal 

dolgozóinál is. A költségvetés úgy lett tervezve, hogy a béreknél nem tartalmazza a 

Kormányzat esetleges minimálbér és garantált bérminimum emelésből származó 

kompenzációját. 

 

Erdős Sándor János képviselő, Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 1410 órakor 

megérkezett a terembe. 

 

Karsai József polgármester megállapította, hogy Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-

testülete 7 tagjából 6 fővel jelen van a Képviselő-testület határozatképes a Képviselő-

testületek együttes ülése határozatképes. 

 

A polgármester elmondta, hogy a költségvetésbe minden olyan kiadás betervezésre kerül, 

amit előre lehet látni és év közbe derül ki mit, honnan lehet megspórolni, megtakarítani. 

 

Elmondta, hogy a 2022. évi költségvetés 60 millió forint hiánnyal lett tervezve, de a 

zárszámadásnál plusszal lesz zárva a 2022. év. 

Elmondta, hogy a 2023-as évre a költségvetést 115 millió forint hiánnyal lett tervezte a város 

tekintetében. 

Bízik abban, hogy a kompenzációkat és a működési támogatásokat le lehet hívni. Elmondta, 

hogy nagyobb beruházás a közös hivatalnál nem lett tervezve. 1 millió forint lett betervezve 

az irattár bővítésére, polcrendszer vásárlására.        

 

Tájékoztatta a testületeket arról, hogy 1 fő kolleganő nyugdíjba vonult, az Ő munkakörét 

jegyző Úr felosztotta a köztisztviselők között. Reméli, hogy a feladatellátás továbbra is jó 

színvonalú lesz. 

 

Karsai József Kadarkút Város polgármestere felkérte Somogyi Tibort Kisasszond 

Község polgármesterét mondjon pár szót arról, hogy van megelégedve a hivatal 

feladatellátásával. 

 

Somogyi Tibort Kisasszond Község polgármestere 

Köszönöm, abszolút meg vagyok elégedve. Minden nagyon flottul működik, rugalmasak a 

kollegák, mindent meg tudtunk eddig is oldani. 

                                                                 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Lőrincz Viktória képviselő 

Pár dolgot szeretnék azért hozzá tenni. Ha jól látom, akkor 14,13 főt finanszíroz az Állam és 

15+1 fővel van tervezve a költségvetés. Én csak azt tudom támogatni, ha ebben a hivatalban 

14 fő dolgozik, több nem szükséges. Volt ebben a hivatalban a korábbi időszakban olyan, 

hogy 5 településsel több volt, sokkal több volt a munka, akkor még az építészet is ide 
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tartozott, most már nem is önkormányzati a feladat. Akkor is el lehetett látni ezt a munkát. Én 

nem gondolnám, hogy olyan helyzetben vagyunk 2023-ban, hogy 2 főt pluszban alkalmazzon 

ez a hivatal. 

 

Elmondta, hogy körülnézett a környező településeken minőségi munka és fizetés tekintetében. 

Arra a megállapításra jutott, hogy a környező településeken sokkal kevesebb létszámmal 

dolgoznak lakosságszám arányosan is és megoldják a feladatukat. Elmondta, hogy az sem 

igaz, hogy ott több a bér. A tervezett költségvetésből átlagbért számolt ez 460.000 forintra jött 

ki. 

Tudja, hogy nagyrészt személyi bérezés van a hivatalnál és vannak kiváló és kevésbé kiváló 

dolgozók. Elmondta, hogy ezt árnyalja az a kép, amikor találkozik a munka minőségével. Erre 

példát is mondott, miszerint egy decemberben felvett hagyatéki leltár a következő év 

augusztusában került a közjegyzőhöz, aminek 30 napos az ügyintézési határideje. Erről a 

munkaterületről korábban is jelezte a problémát. 

 

Lőrincz Viktória képviselő 

Beszélünk itt arról, hogy 10%-os bért kell emelni, vagy annyival terveznek. A Kormányzati 

szférában sehol nem tudnak idén bért emelni, nem is fognak. Több mint 30 millió forintot 

hozzátenni Kadarkút költségvetéséhez irreális. Minden forrást, iparűzési adót és egyebet 

minden évben elköltünk fejlesztés nélkül. Nekem az a bajom, hogy itt gyakorlatilag most 

2023-ban egy nagyon nehéz év előtt állunk ez tény, de előtte is mindig megmagyaráztuk, 

hogy miért kell ezt a költségvetést elfogadni. Akkor még nem volt ilyen nehéz év és akkor 

sem fejlesztettünk. Nekem az nem fejlesztés, hogy feléljük az iparűzési adót arra, hogy itt 

most embereknek béremelést tervezünk meg ilyesmi. Én a 14 fővel tudom elképzelni ezt a 

költségvetést. El lehet látni ezt a munkát én úgy gondolom 14 fővel. Kifejezetten a támogatás 

mértékét tartom reálisnak egy-egy fő esetében. E fölé semmiképpen nem javaslom, hogy a 

testület a Kadarkúti költségvetésnek a szabadon felhasználható 50-60 millió forintos iparűzési 

adóból a felét már úgy elköltse, hogy nem is ismerjük a többi intézményünknek a 

költségvetését. Ezt a költségvetést úgy kell elfogadnunk, hogy nem láttuk még az egyéb 

intézmények költségvetését, de már itt elosztottuk a fele pénzünket, ami szabadon 

felhasználható. Én ezt megfontolásra gondolnám mindenkinek. 

 

Karsai József polgármester        

Én tiszteletben tartom az Ön véleményét, soha nem mondtam, hogy egy költségvetést el kell 

fogadni. Én azt mondtam, hogy a költségvetést én beterjesztem. Ha van javaslat azt felteszem 

szavazásra. Az Ön javaslata az, hogy 2 fővel csökkentsük a léptszámot a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatalnál. A képviselő-testületek ebben tudnak dönteni. A jegyző Úr ezzel a 

létszámmal tervezte meg a költségvetést. Azt gondolom, hogy ez a létszám egy városi 

polgármesteri hivatalnál nem sok, de lehet eltérő vélemény is.  

 

Erdős Sándor János képviselő 

Sok szeretettel köszöntök mindenkit. Tavaly 20 millió forint volt a hiány, most ez a 30 millió 

szerintem az energiaárak növekedéséből tevődik össze. Én sem vagyok megelégedve a kb. 

mínusz 32 millióval. Szerintem nem sok a 10% béremelés. A 16 fővel sincs semmilyen 

probléma. Kívülről könnyű mondani, hogy 2 fővel kevesebbel kell dolgozni. Én nem nézem a 

létszámot és a fizetést a másik hivataloknál. Lehet számokkal dobálózni. Én nem javaslom a 

létszámcsökkentést. 
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Karsai József polgármester        

1 főt csökkentettünk a nyugdíjba vonuló kollegával, aki nem úgy vonult nyugállományba, 

hanem a jegyző Úr megszüntette a munkaviszonyát mielőtt nyugállományba vonult volna. 

40 éves munkaviszonnyal el tudott menni. 

 

Lőrincz Viktória képviselő 

Reagálnák a képviselő társamra. Közüzemi díjaknál kb. 6,5 millió forint a tervezett most, de 

előtte évben is volt kb. 2 millió forint. 4 millió lehet a közüzemi díj a 10-12 millió 

tervezettből. Nem a közüzemből jön össze a különbség. Reagálnék arra, hogy a szomszéd 

településre nem menne el. Én sem mennék el, ha előtte nem azt kapnám meg a 

polgármesterünktől, hogy körbejárta a témát és mindenhol magasabb fizetések vannak. Én 

meg gondoltam, hogy ezt nem egy bonyolult dolog leellenőrizni és egy kicsit körbe jártam a 

témát. Mert ha az én dolgomat itt soha nem lehet elfogadni valósnak, akkor én is had éljek a 

gyanúperrel, hogy az sem fedi a valóságot, amit a polgármester mond nekem. Én a saját 

bizonyosságaimból szoktam levonni a megfelelő következtetést. Én nem azt mondtam, hogy a 

10% béremelés sok lenne, amikor a bevallott infláció 25%. Én azt mondom, hogy jelen 

helyzetben én itt nem javaslok béremelést, mégpedig azért nem, mert az én tudomásom 

szerint a Kormányzat sehol nem tervez béremelést. A béremeléshez a mi költségvetésünkből 

kell a plusz pénzt kigazdálkodni. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Én nem foglalkozom azzal máshol mennyit keresnek, úgy gondolom az itt folyó munka 

rendben van. A képviselőasszony kiemelte ezt az esetet, utána nézünk, orvosoljuk. Emberek 

vagyunk, tévedünk. Úgy gondolom, hogy ez nem ide tartozott. Próbálta a képviselő-asszony 

az önkormányzatot rossz színben feltüntetni. Nem kellene ezt csinálni. Ezzel nem tudom, mit 

akar elérni. 

 

Rózsa János képviselő elmondta, hogy a hírekből hallotta, hogy a köztisztviselők kérik a 

25%-os béremelésüket és 5%-ot ajánlottak meg nekik. Akkor itt ellentmondás van azzal, hogy 

nem kapnak béremelést. 

Elmondta, hogy a fizetésekről nincs nyilvános statisztika. Megkérdezte, milyen számításra 

alapozza a képviselő-asszony az adatokat. 

 

Lőrincz Viktória képviselő  

Átlagbérről volt szó a kettővel ezelőtti testületi ülésen meg a közmeghallgatáson a 

polgármester Úrtól. Átlagbért azt úgy számolunk, hogy visszaosztunk. Ez az egyik dolog. A 

másik dolog az, hogy  nyilvánosak az adatok. Fel kell menni bármelyik önkormányzatnak a 

honlapjára. Vannak ilyenek, hogy költségvetés meg zárszámadás, fent vannak azok, hogy 

hány fővel dolgoznak. ott is lehet ilyen számításokat végezni. A 22, a 21 a 20 az fent van, 

azokat meg lehet nézni és azokat vissza lehet számolni. Akár Nagybajomét is vissza lehet 

számolni, ha már Nagybajom került szóba. Egyébként őnekik pont fent van, mert megnéztem. 

Én nem tudok róla, hogy az 5%-ot elfogatták volna és van róla kormányzati döntés. Miután 

családtagot említett az egyik képviselőtársam akkor én is tudok családtagot említeni az én 

családomból, és én tudom, hogy az én családtagom 4 éve ugyanannyiért dolgozik a 

Kormányzati szférában. Nem volt béremelés, semmi. Szívesen kiteszem a következő testületi 

ülésre hozzájárulásával együtt a 4 éves jegyzékét. A szavahihetőség ennyi. Tehát értem én, 

hogy most azért mert van itt egy képviselő aki más véleményen van, azt most így……….. 

De amit mondok az megállja a helyét. Én úgy gondolom. Soha nem szoktam levegőbe 

puffogtatni dolgokat. Utána járok és az, hogy kiemelek-e bármilyen problémát egy bizonyos, 

sőt más munkakörrel kapcsolatban már szóltam akár kamerás testületi ülésen is. Nem azért 
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van, hogy én itt valakit lejárassak, hanem amikor itt elmondjuk, hogy kiváló munka folyik, 

igenis oda kell tenni mellé azt, hogy van ami nem kiváló. De ezt a polgármester is elmondja, 

van aki kiváló, van aki kevésbé. Most a te szádból hangzott el korábban egy képviselő-

testületi ülésen, hogy az építő jellegű kritikát azt el lehet fogadni. Lehet, hogy az én építő 

jellegű kritikám az én számból mindig lejáratásnak jön a ti oldalatokon. Azzal nem tudok mit 

kezdeni, hogy ki hogy hallja meg az én mondataimat. Hol mondjam el. Szerinted hol hallgat 

meg engem bármikor is a polgármester. Más kérdés az, hogy már a négyszemközti 

beszélgetéseket befejeztem vele, bizonyos dolgok miatt mert kb. süket fülekre találok 

bármiben is. 

Nekem itt van lehetőségem havonta egyszer elmondania a véleményemet. Ha ez téged zavar, 

azt tudomásul veszem, de ugyanúgy el fogom mondani minden alkalommal.  

 

Erdős Sándor János képviselő elmondta, hogy örül annak, ha a képviselő-asszony elmondja 

a problémáit. Ő csak reagálni fog rájuk, és ha a képviselő-asszonynak ez problémát jelent azt 

sajnálja. Az építő jellegű kritikákat elfogadja. Elmondta, hogy Ő Kadarkúti képviselő és nem 

képvisel semmilyen pártot. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Én sem tudnám támogatni a létszámcsökkentést, mert úgy látom a hivatalban nem 

beszélgetnek, hanem munka folyik. Az a véleménye, hogy lehet, hogy a munka rovására 

menne a létszámcsökkentés. 

 

Karsai József Kadarkút Város polgármestere  

Én mindig azt mondom, hogy mindenkinek van véleménye, én ahogy Gulyás miniszter Úr 

mondta, a szólásszabadság híve vagyok. Fél füllel hallottam, hogy a miniszterek 10%-os 

béremelést fognak kapni, nem biztos hogy jól hallottam. Engedje meg, hogy azt mondjam, 

hogy a 400.000 Ft bruttó fizetés is egy családanya, vagy egy családfenntartónál, az nettóba 

éppen meghaladja a 300.000 forintot. Azt gondolom, ez a fizetés nem sok. Tudom a 

képviselők is egyetértenek velem a „melósnak” meg még kevesebb. Az önkormányzati 

köztisztviselő és a Kormányzati köztisztviselő bére közt azért van különbség. Ennek nem mi 

vagyunk az okai. Ennek az az oka, hogy a Kormány valamiért makacs ebben a dologban és az 

önkormányzati tisztviselők illetmény alapját nem emeli. Akkor már mi had próbáljunk adni 

egy versenyképes fizetést, ha már követelünk, és azt akarjuk, hogy mindenki 100 

százalékosan végezze a munkáját. Én azt gondolom, hogy ez a béremelés nem annyira kirívó 

mint a tavalyi. Valóban 10 százalékos bérfejlesztést hajtottunk végre.   

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a kollegák nagyrészben személyi bért kapnak. 

Elmondta, hogy amit a képviselő-asszony elmondott abban az ügyben valós a határidő 

csúszás, de 16 ember nem hibátlan, azonban a kollegái a munkájukat törvényesen végzik. 

 

A rábízott munkájuk során tudomása szerint egyik kollegája sem követett el bűncselekményt, 

és a végzett munkájáért egyik kollegáját sem ítélte el a bíróság bűncselekmény elkövetéséért. 

 

Karsai József Kadarkút Város polgármestere  

Úgy gondolja, hogy ezt megpróbáljuk kigazdálkodni, bízva abban, hogy a Kormányzat amit 

eldöntött béremelést, annak a kompenzációját ide adja.  Versenyképes jövedelmet kívánunk 

biztosítani azoknak akik itt dolgoznak, és mindig el szoktunk menni ebben a falig. A falon túl 

még sose mentünk. Amit javaslunk azt meg próbáljuk kigazdálkodni. 
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Örülök, hogy most már négyszemközt nem beszélgetünk. Én nekem is ez a véleményem, ha 

már személyesen megtámadott. Én mindig tartom magam, ha velem valaki négyszemközti 

beszélgetést kér, és ami ott kettőnk között elhangzik, azt nem teszem fel a facebookra másnap. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy amit a képviselő-asszony elmondott abban az 

ügyben valós a határidő csúszás, de 16 ember nem hibátlan, azonban a kollegái a munkájukat 

törvényesen végzik. 

 

A rábízott munkájuk során tudomása szerint egyik kollegája sem követett el bűncselekményt, 

és a végzett munkájáért egyik kollegáját sem ítélte el a bíróság bűncselekmény elkövetéséért. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József Kadarkút Város polgármestere 

A módosító indítványt teszem fel először szavazásra. Aki egyetért azzal, hogy a Kadarkúti 

Közös Önkormányzati Hivatalnál a köztisztviselői létszámot 2 fővel csökkentsük kérem 

kézfelemeléssel szavazzon, először Kadarkút képviselő testülete, majd Kisasszond képviselő 

testülete. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 igen 5 nem szavazattal nem 

támogatta a módosító indítványt. 

 

Aki egyetért azzal a Kisasszondi képviselő-testület részéről, hogy a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatalnál a köztisztviselői létszámot 2 fővel csökkentsük kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kisasszond Község Önkormányzatának Képviselő-testülete tagjai közül senki nem emelte fel 

a kezét. 

 

Aki nem ért egyet azzal a Kisasszondi képviselő-testület részéről, hogy a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatalnál a köztisztviselői létszámot 2 fővel csökkentsük kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

A Kisasszondi képviselő-testület 4 igen szavazattal nem támogatta a módosító indítványt. 

 

A képviselő-testületek együttesen nem támogatták a módosító indítványt. 

 

Karsai József Kadarkút Város polgármestere 

Javaslom, hogy a képviselő-testületek az előterjesztés szerinti tartalommal fogadják el a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetését. Aki a javaslattal egyetért, 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 19/2023.(II.9.) 

önkormányzati határozata a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. 

évi költségvetésének elfogadásáról 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának képviselő testülete a Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatal 2023. évi költségvetését az előterjesztés szerint elfogadja. 
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1.) 2023. költségvetési évben a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

 

a) bevételi főösszege: 117.298.000,- Forint, melyből 

     aa) irányító szervi támogatás:           112.917.404,- Forint 

  ab) közvetített szolgáltatások ellenértéke:             700.000,- Forint 

  ac) egyéb közhatalmi bevételek előirányzata:                      0,- Forint 

  ad) szolgáltatások ellenértéke:              300.000,- Forint 

  ae) egyéb működési célú tám. Áht-n belülről:      2.430.490,-  Forint 

  af) előző évi költségvetési maradvány igénybevétele:   

                       950.106,- Forint 

 

b) kiadási főösszege: 117.298.000,- Forint, melyből 

 ba) személyi juttatások:           83.100.000,- Forint 

 bb) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó:  

              11.050.000,- Forint 

 bc) dologi kiadások:           22.148.000,- Forint 

bd) beruházások:             1.000.000,- Forint 

 

 c) engedélyezett állományi létszáma: 16 fő, melyből 

  teljes munkaidőben foglalkoztatott köztisztviselő:    15 fő 

  Munka Törvénykönyve alapján foglalkoztatott fizikai alkalmazott:   1 fő 

 

 

 

 

2.) A Képviselő-testületek megbízzák Kadarkút Város Polgármesterét, hogy a Közös 

Önkormányzati Hivatal költségvetésének Kadarkút Város Önkormányzatának 2023. évi 

költségvetésébe való beépítéséről gondoskodjon. 

 

3.) A Képviselő-testületek megbízzák a jegyzőt, hogy a költségvetés végrehajtásáról 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

 

 

Kisasszond Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Kisasszond Község Önkormányzata Képviselő-testületének 11/2023.(II.9.) 

önkormányzati határozata a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. 

évi költségvetésének elfogadásáról 

 

 Kisasszond Község Önkormányzatának képviselő testülete a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetését az előterjesztés szerint elfogadja. 

 

1.) 2023. költségvetési évben a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 
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a) bevételi főösszege: 117.298.000,- Forint, melyből 

     aa) irányító szervi támogatás:           112.917.404,- Forint 

  ab) közvetített szolgáltatások ellenértéke:             700.000,- Forint 

  ac) egyéb közhatalmi bevételek előirányzata:                     0,- Forint 

  ad) szolgáltatások ellenértéke:              300.000,- Forint 

  ae) egyéb működési célú tám. Áht-n belülről:      2.430.490,-  Forint 

  af) előző évi költségvetési maradvány igénybevétele:   

                       950.106,- Forint 

 

b) kiadási főösszege: 117.298.000,- Forint, melyből 

 ba) személyi juttatások:           83.100.000,- Forint 

 bb) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó:  

              11.050.000,- Forint 

 bc) dologi kiadások:           22.148.000,- Forint 

bd) beruházások:             1.000.000,- Forint 

 

 c) engedélyezett állományi létszáma: 16 fő, melyből 

  teljes munkaidőben foglalkoztatott köztisztviselő:    15 fő 

  Munka Törvénykönyve alapján foglalkoztatott fizikai alkalmazott:   1 fő 

 

 

 

 

2.) A Képviselő-testületek megbízzák Kadarkút Város Polgármesterét, hogy a Közös 

Önkormányzati Hivatal költségvetésének Kadarkút Város Önkormányzatának 2023. évi 

költségvetésébe való beépítéséről gondoskodjon. 

 

3.) A Képviselő-testületek megbízzák a jegyzőt, hogy a költségvetés végrehajtásáról 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

 

2. Egyebek 

 

Somogyi Tibor Kisasszond Község polgármestere a jegyző útján kihirdette, hogy a 2023. 

január 26. napján tartott zárt képviselő-testületi ülésen a képviselő-testület a meghívóban 

szereplő napirend elfogadása mellett két határozatot hozott. Elfogadta a zárt ülésen hozott 

lejárt képviselő-testületi határozatokról szóló beszámolót, és egy fő részére rendkívüli 

települési támogatásként 28.500 Ft összegű támogatást szavazott meg, amely támogatás a 

kérelmező részére már kifizetésre is került. 

 

A képviselő-testületek egyebet nem tárgyaltak. A polgármester megköszönte a Kisasszondi 

képviselő-testület támogató hozzáállását az előterjesztéshez. Elmondta, hogy továbbra is 

ugyanúgy a hivatal rendelkezésükre áll, probléma esetén forduljanak jegyző Úrhoz illetve Ő is 

rendelkezésre áll. Örül annak, hogy közösen le tudott ülni a két képviselő-testület, és közösen 

tud dolgozni. 
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Karsai József polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testületek együttes 

nyilvános ülését 1450  órakor bezárta. 

 

 

 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József  Somogyi Tibor 

 polgármester  polgármester 

 

 

 

 

 

 Dr. Szalontai András 

 jegyző 


